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Abstract (en)
[origin: US2018100688A1] A domestic refrigeration appliance has a receiver space for food, which is defined by walls of an internal container. An
extension device is arranged on the internal container and is able to be pushed into and pulled out of the receiver space relative to the internal
container. A container for receiving food is able to be removably positioned on the extension device. The extension device has a support cage for
the container which, viewed in the width direction of the domestic refrigeration appliance, has a base plate and retaining elements arranged thereon
on opposing sides and separate from the base plate as lateral cage walls. The retaining elements are configured as suspension elements for the
releasable suspension in a non-destructive manner of the support cage on extension rails of the extension device) separate from the support cage.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Haushaltskältegerät (1) mit einem Aufnahmeraum (6) für Lebensmittel, der durch Wände eines Innenbehälters (5) begrenzt
ist, mit einer Auszugsvorrichtung (7,8), welche an dem Innenbehälter (5) angeordnet ist und relativ zum Innenbehälter (5) in den Aufnahmeraum
(6) hineinschiebbar und herausziehbar ist, und mit einem Behälter (10,14) zur Aufnahme von Lebensmitteln, der auf der Auszugsvorrichtung (7,8)
abnehmbar positionierbar ist, wobei die Auszugsvorrichtung (7,8) einen Aufstellkorb (61) für den Behälter (10,14) aufweist, der eine Sockelplatte
(62) und in Breitenrichtung (x) des Haushaltskältegeräts (1) betrachtet an gegenüberliegenden Seiten daran angeordnete und zur Sockeplatte
(62) separate Halteelemente (12,15) als seitliche Korbwände aufweist, wobei die Halteelemente (12,15) als Aufhängelemente zum zerstörungsfrei
lösbaren Aufhängen des Aufstellkorbs (61) an zum Aufstellkorb (61) separaten Auszugsschienen (11) der Auszugsvorrichtung (7,8) ausgebildet sind.
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